
Deseta seja zborov skupščine
Tokrat so vsi zbori zaseda-

li na ločenih sejah, že na za-
četku pa se ustavimo pri seji
zbora krajevnih skupnosti, saj
je druga točka tega zasedanja
obravnavala družbeni dogovor
o politikd stanarin v letošnjem
letu. Kot je namreč znano, edi-
no ta zbor naše občine tega
dogovora ni sprejel že na svo-
ji zadnji seji in sicer zato, ker
so bili premalo seznanjeni o
določilih tega dogovora, ker
se je o istih stvareh tu govori-
lo tako, drugje pa drugače. Ta-
ko so natnreč pojasnili delega-
ti svoje stališče na zadnji se-
ji in tokrat, ko so bili poda-
ni ustrezni odgovori in pojas-
njene vse nejasnosti, so dogo-
vor tudi sprejeli. še enkrat so
torej položili trden kamen na-
šemu samoupravnemu odloča-
nju, nobena skupnost potemta-
kem ne sme in ne more iti
mimo krajevne skupnosti.

Točkovanje vseh stanovanj
rnora bitd koačano do konca le-
tošnjega leta. Za vse občane
pa je še posebno povedano,- da
naj kar najprej oddajo točko-
valne zapisnike, da bi tako
omogočili nemoten potek tega
obsežnega dela. Seveda pa ne
smemo prezreti tudi nasveta,
da naj občani v točkovalne za-
pisnike navedejo vse investici-
je pri spreminjanju svojih sta-
novanj, ki so pripomogle, da
stanovanje sodi v višjo skupi-
no,.kot je to bilo s prvotnim
todkovanjem iz leta 1965 dolo-
čeno. Na tak način bomo lo-
čili, kaj je v stanovanju druž-
benega, kaj pa zasebnega, kaj-
ti točkuje se sarno družbena
vrednost stanovanja.

In še to. Višja stanarina ve-
Ija od prvega maja letos in
bo za 37,5 odstotka višja, os :
nova za izračun najemnine pai
je stanarina iz leta 1974, po-
večana za 25 odstotkov.

To zvišanje pa ne zajema
obratovalnih stroSkov, kd neso-
dijo v najemnino in bodo s
tem povišanjem ostali nespre-
menjeni.

Glede subvenclonlranja ozi-
roma pomoči pri plačanju sta-
narine za vse tiste, ki bi jih
to zvišanje prizadelo, pa bodo
določene vse podrobnosti do
prve polovice letošnjega leta.
Takrat se bo natančno vedelo,
kdo je pomoči upravičen, kdo
pa ne.

Izmed ostalih točk obsežne-
ga dnevnega reda, ki so bile
skupne za zbor združenega de-
la in pa za zbor krajevnih
skupnosti, pa je vsekakaT naj-
bolj zanimiva točka o Aleji
spominov in tovarištva.

Preden povemo o tem nekaj
več, ni napak, če se za nekaj
več kot trideset let povrnemo
nazaj in se spomnimo Ljublja-
ne, obdane z bodečo žico. Ta-
krat je tri leta spominjala na
veliko taborišče in bila ob-
enem eftini tak primer v zgo-
dovini druge svetovne vojne.
Ni torej čudno, da je Ljublja-
na naše prvo mesto heroj in
da se na poteh partizanske
Ljubljane zbirajo desettisoči
mJadih, starejših in najstarej-

ših. Potrebno je torej" za ved-
no ih vidno obeležiti to pot.
To pa naj bi in že dosega Ale-
ja spominov in tovarištva, na
kateri so mladdnci ljubljanskih
srednjih šol že nekaj naredili,
veliko dela pa še čaka. In ne
samo mladino teraveč sleher-
nega.

To je bil nekako tudi uvod
pred razpravo o Aleji spomi-
nov in tovarištva, točneje o
odloku o spremembi in dopol-
nitvi odloka o sprejetju gene-
ralnega plana (urbanističnega
programa in urbanističnega na-
črta) razvoja mesta Ljubljane
ter o odloku o zaščiti spomin-
skih kamnov, spomenikov in
trase in pa o predlogu pravil-
nika za izvajanje urbanistične-
ga načrta. .

O razpravi lahko bolj malo
zapišemo, saj nam je vsem jas-
no, da je treba tovrstne akte
sprejemati. In ne samo spre-
jemati, temveč zavihati rokave
in se lotiti še tako težkega de-
la.

Dodajmo na koncu še to, da
je imenovam ioiciativni odbor
za ustanovdtev samoupravne
komunalne skupnosti občine
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